
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

zo dňa 11.12.2018 
 

 

Termín konania: 11.12.2018 o 16:00 hod. 

 

Miesto konania: Základná škola, Nová 525, 972 41 Koš 

 

Účasť: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Návrh plánu práce rady školy na školský rok 2018/2019. 

3. Schválenie štatútu rady školy. 

4. Aktuálne problémy ZŠ a MŠ. 

5. Rôzne. 

6. Diskusia. 

7. Záver. 

 

 

Zápis k bodu 1: 

     Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy Mgr. Oľga Talianová. Predsedníčka privítala 

členov rady a oboznámila ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní s programom 

súhlasili. Členovia rady školy si schválili overovateľov Zápisnice Rady školy Mgr. Šefcovú 

a Mellovú. 

 

Zápis k bodu 2: 

     Prítomní boli oboznámení s plánom práce a zasadnutí Rady školy pre ZŠ a MŠ Koš pre 

školský rok 2018/2019, ktorý všetci členova schválili. 

 

Zápis k bodu 3: 

     Podľa Uznesenia Rady školy zo dňa 15.10.2018 bola predsedníčka Rady školy poverená 

prepracovaním štatútu a zakomponovaním troch dodatkov do hlavného textu štatútu Rady 

školy. Upravené v štatúte bolo zloženie Rady školy a zmena počtu zasadnutí. Štatút školy 

v novom znení bol prečítaný, prekonzultovaný a následne jednohlasne schválený. 

 

Zápis k bodu 4: 

     Predsedníčka Rady školy odovzdala slovo pedagogickým pracovníkom ZŠ a MŠ Mgr. 

Šefcovej a Mgr. Grolmusovej. Pedagogická pracovníčka ZŠ prítomných oboznámila 

s prebiehajúcou súťažou „Domestos“, zmenou pedagóga na AJ z dôvodu odchodu na 

materskú dovolenku, zastupovanie bolo zabezpečené, téma „obedy zadarmo“ ešte nie je 

v platnosti a oboznámila prítomných s náplňou práce asistenta. Pedagogická pracovníčka 

z MŠ oboznámila prítomných, že MŠ funguje bez problémov. 

 

Zápis k bodu 5: 

     Predsedníčka Rady školy prítomných informovala, že po zvolení do funkcie predsedníčky 

Rady školy prevzala od bývalej predsedníčky školy Mgr. Šefcovej administratívu (zápisnice 

o zasadnutiach Rady školy z predchádzajúcich období), pri ktorých nesúhlasil počet zápisníc 

so zasadnutiami Rady školy, ktoré prebehli v predchádzajúcom období. Členovia Rady školy 

odporučili prizvať najbližšiu Radu školy riaditeľku ZŠ, aby sa k vzniknutej situácii vyjadrila. 



Následne sa členovia dohodli, že zápisnice z Rady školy budú uložené v MŠ 

u podpredsedníčky Mgr. Grolmusovej, aby boli k dispozícii v prípade kontroly. 

 

Zápis k bodu 6: 

     Pedagogický pracovník ZŠ Mgr. Šefcová oboznámila prítomných o žiakoch, ktorí 

reprezentovali ZŠ v rôznych súťažiach a ako sa umiestnili. Člen rady Daumer R. sa 

informoval, aké kroky robí škola pre získanie nových žiakov, či sa škola prezentuje aj 

v okolitých dedinách. 

 

Zápis k bodu 7: 

     Na záver členovia Rady školy navrhli, že najbližšie zasadnutie Rady školy sa uskutoční na 

Obecnom úrade v Koši. 

 

Uznesenie 

Rada školy na svojom zasadnutí prerokovala a berie na vedomie: 

 

 Návrh plánu práce rady školy na školský rok 2018/2019 

 Schválenie štatútu rady školy 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mgr. Petra Majdanová  ............................................... 

 

 

Zápisnicu overili: Mgr. Helena Šefcová      .................................................... 

 

                                      Dagmar Mellová    ..................................................... 

 

Predsedníčka Rady školy: Mgr. Oľga Talianová  ..................................................      


